
Agent Teodorczyka: Nic nie wiem o Romie

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach w mediach przewinęło się ponownie nazwisko Łukasza

Teodorczyka, którym Roma była ponoć zainteresowana zimą, gdy z klubem

mógł pożegnać się Dzeko. Portal Pagine Romaniste skontaktował się z

agentem Polaka, Marcinem Kubackim.

Twój podopieczny jest ponownie łączony z Romą...

- Nic o tym nie wiem. W styczniu o tym rozmawialiśmy, ale teraz ne rozmawiałem z

kierownictwem. Nie wiem nic o tej wiadomości. To było możliwe w przypadku

odejścia Dzeko, ale teraz Roma ma jego i innych środkowych napastników.

Mówiło się o cenie 20 mln euro...

- Nie mogę nic powiedzieć, dopóki nie ma niczego konkretnego, nie można mówić o

liczbach.
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